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(Alm. del).

Kristian Jensen

/Lise Bo Nielsen



Spørgsmål: Er ministeren enig med sin kollega, økonomi- og erhvervsministeren, 

når denne overfor Jyllandsposten den 2. december 2004, giver udtryk for, at en 

reform af aktieavancebeskatningen er stærkt påkrævet, og vil ministeren redegøre

for regeringens planer herfor, herunder tidsperspektivet?

Svar: Jeg har tidligere tilkendegivet, at jeg er opmærksom på, at der fra mange 

sider er et ønske om en forenkling af reglerne for beskatning af aktieavancer og 

meddelte ved samme lejlighed, at jeg ikke kan stille i udsigt, at der vil ske noget 

inden for dette område inden for en overskuelig fremtid, jf. mit svar af 2. november 

2004 på spørgsmål 73 fra Skatteudvalget.  


